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Z SESJI RADY MIEJSKIEJ W SKÓRCZU,  
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CZĘŚĆ PIERWSZA – SPRAWY REGULAMINOWE  

AD. 1. OTWARCIE SESJI I POWITANIE. 

 O godz. 16.00 otwarcia XLVII Sesji Rady Miejskiej w Skórczu dokonał 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Czapiewski, który powitał wszystkich przybyłych 

na obrady. 

 

AD. 2. STWIERDZENIE KWORUM. 

 Przewodniczący Krzysztof Czapiewski poinformował, że zgodnie z listą obecności, na 

sali obecnych jest 13. radnych, a więc jest kworum i Rada może podejmować uchwały. Lista 

obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

AD. 3. PRZYJĘCIE PROTOKOŁU Z POPRZEDNIEJ SESJI RADY.  

 W związku z brakiem uwag co do treści protokołu z poprzedniej sesji, 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Czapiewski zarządził głosowanie nad jego 

przyjęciem. Wynik głosowania był następujący: 

- „za” przyjęciem protokołu – 13, 

- „przeciw” – 0, 

- „wstrzymujących się” – 0. 

Protokół Nr XLVI/2023 z sesji Rady Miejskiej w Skórczu, która odbyła się  

23 lutego 2023 roku został przyjęty bez uwag. 

 

AD. 4. ZGŁASZANIE WNIOSKÓW DO PORZĄDKU OBRAD. 

(porządek obrad stanowi załącznik nr 2 do protokołu) 

Radni nie wnieśli żadnych wniosków do porządku obrad.  

 

CZĘŚĆ DRUGA – OBRADY 

AD. 1. SPRAWOZDANIE Z DZIAŁALNOŚCI BURMISTRZA  

W OKRESIE MIĘDZYSESYJNYM WRAZ Z INFORMACJĄ O REALIZACJI 

UCHWAŁ RADY MIEJSKIEJ. (załącznik nr 3 do protokołu)    

Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym wraz z informacją 

o realizacji uchwał Rady Miejskiej radni otrzymali na piśmie, więc odstąpiono od jego 

odczytania. Radni nie wnieśli żadnych uwag ani zapytań co do powyższego sprawozdania.  
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AD. 2. SPRAWOZDANIE PELPLIŃSKIEGO CENTRUM ZDROWIA  

Z REALIZACJI PODSTAWOWEJ OPIEKI ZDROWOTNEJ ZA 2022 ROK. 

(załącznik nr 4 do protokołu) 

 Powyższe sprawozdanie radni otrzymali na piśmie, więc odstąpiono od jego 

odczytania. Przewodniczący Krzysztof Czapiewski poinformował radnych, że otrzymał 

informację, iż doktor Świca bardzo chciał być obecny na sesji Rady Miejskiej, jednak sprawy 

zawodowe mu na to nie pozwoliły, w związku z czym, jeżeli są jakieś pytania do przesłanego 

sprawozdania, to zostaną one przekazane. 

Radni nie wnieśli żadnych uwag ani zapytań co do powyższego sprawozdania. 

 

AD. 3. SPRAWOZDANIE Z REALIZACJI ZADAŃ Z ZAKRESU 

WSPIERANIA RODZINY ZA ROK 2022. (załącznik nr 5 do protokołu) 

Powyższe sprawozdanie radni otrzymali na piśmie, więc odstąpiono od jego 

odczytania. Radni nie wnieśli żadnych uwag ani zapytań co do powyższego sprawozdania. 

 

AD. 4. SPRAWOZDANIE Z DZIAŁALNOŚCI MIEJSKIEGO OŚRODKA 

POMOCY SPOŁECZNEJ W SKÓRCZU ZA ROK 2022. (załącznik nr 6 do protokołu) 

Powyższe sprawozdanie radni otrzymali na piśmie, więc odstąpiono od jego 

odczytania. Radni nie wnieśli żadnych uwag ani zapytań co do powyższego sprawozdania. 

 

AD. 5. SPRAWOZDANIE Z REALIZACJI GMINNEGO PROGRAMU 

PROFILAKTYKI I ROZWIĄZYWANIA PROBLEMÓW ALKHOLOWYCH  

I PRZECIWDZIAŁANIA NARKOMANII W SKÓRCZU ZA 2022 ROK.  

(załącznik nr 7 do protokołu) 

Powyższe sprawozdanie radni otrzymali na piśmie, więc odstąpiono od jego 

odczytania. Radni nie wnieśli żadnych uwag ani zapytań co do powyższego sprawozdania. 

 

AD. 6. SPRAWOZDANIE Z REALIZACJI PROGRAMU WSPÓŁPRACY 

Z INSTYTUCJAMI POZARZĄDOWYMI W ROKU 2022. 

(załącznik nr 8 do protokołu) 

Powyższe sprawozdanie radni otrzymali na piśmie, więc odstąpiono od jego 

odczytania. Radni nie wnieśli żadnych uwag ani zapytań co do powyższego sprawozdania. 
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AD. 7. ROZPATRZENIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE ZMIANY 

UCHWAŁY BUDŻETOWEJ GMINY MIEJSKIEJ SKÓRCZ NA 2023 ROK. 

(załącznik nr 9 do protokołu) 

Pozytywne stanowisko Komisji Budżetu i Finansów co do projektu uchwały 

przedstawił jej wiceprzewodniczący Piotr Frost. 

W związku z brakiem pytań co do projektu uchwały, Przewodniczący Rady Miejskiej 

Krzysztof Czapiewski zarządził głosowanie nad jego przyjęciem. Wynik głosowania był 

następujący: 

 - „za” przyjęciem projektu uchwały – 13, 

 - „przeciw” – 0, 

 - „wstrzymujących się” – 0. 

Uchwała Nr XLVII/281/2023 Rady Miejskiej w Skórczu z dnia 23 marca 2023 r. 

została podjęta. 

 

AD. 8. ROZPATRZENIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE ZMIANY 

WIELOLETNIEJ PROGNOZY FINANSOWEJ GMINY MIEJSKIEJ SKÓRCZ  

NA LATA 2023 – 2034. (załącznik nr 10 do protokołu) 

Pozytywne stanowisko Komisji Budżetu i Finansów co do projektu uchwały 

przedstawił jej wiceprzewodniczący Piotr Frost. 

W związku z brakiem pytań co do projektu uchwały, Przewodniczący Rady Miejskiej 

Krzysztof Czapiewski zarządził głosowanie nad jego przyjęciem. Wynik głosowania był 

następujący: 

 - „za” przyjęciem projektu uchwały – 13, 

 - „przeciw” – 0, 

 - „wstrzymujących się” – 0. 

Uchwała Nr XLVII/282/2023 Rady Miejskiej w Skórczu z dnia 23 marca 2023 r. 

została podjęta. 

 

AD. 9. ROZPATRZENIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE  

WYRAŻENIA ZGODY NA ZAMIANĘ NIERUCHOMOŚCI.   

(załącznik nr 11 do protokołu) 

Pozytywne stanowisko Komisji Budżetu i Finansów co do projektu uchwały 

przedstawił jej wiceprzewodniczący Piotr Frost. 
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Pozytywne stanowisko Komisji Gospodarczej co do projektu uchwały przedstawił jej 

przewodniczący Roman Pietrzykowski. 

Pozytywne stanowisko Komisji Społecznej co do projektu uchwały przedstawił jej 

przewodniczący Stanisław Eggert. 

W związku z brakiem pytań co do projektu uchwały, Przewodniczący Rady Miejskiej 

Krzysztof Czapiewski zarządził głosowanie nad jego przyjęciem. Wynik głosowania był 

następujący: 

 - „za” przyjęciem projektu uchwały – 13, 

 - „przeciw” – 0, 

 - „wstrzymujących się” – 0. 

Uchwała Nr XLVII/283/2023 Rady Miejskiej w Skórczu z dnia 23 marca 2023 r. 

została podjęta. 

 

AD. 10 ROZPATRZENIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE  

UZNANIA SKARGI NA DZIAŁALNOŚĆ BURMISTRZA I PRACOWNIKÓW 

URZĘDU MIEJSKIEGO W SKÓRCZU Z DNIA 27 LUTEGO 2023 R.  

ZA BEZZASADNĄ W ZAKRESIE DOTYCZĄCYM DZIAŁALNOŚCI 

BURMISTRZA. (załącznik nr 12 do protokołu) 

Treść skargi stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

Stanowisko Komisji Skarg, Wniosków i Petycji przedstawił jej przewodniczący Adam 

Gawrzyał (załącznik nr 14 do protokołu). 

W związku z brakiem pytań co do projektu uchwały, Przewodniczący Rady Miejskiej 

Krzysztof Czapiewski zarządził głosowanie nad jego przyjęciem. Wynik głosowania był 

następujący: 

 - „za” przyjęciem projektu uchwały – 13, 

 - „przeciw” – 0, 

 - „wstrzymujących się” – 0. 

Uchwała Nr XLVII/284/2023 Rady Miejskiej w Skórczu z dnia 23 marca 2023 r. 

została podjęta. 

  

Raport zbiorczy z przebiegu wszystkich głosowań, które odbyły się podczas XLVII 

sesji Rady Miejskiej w dniu 23 marca 2023 r. stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 
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Pisemne stanowiska Komisji Budżetu i Finansów co do uchwał podejmowanych  

na XLVII sesji Rady Miejskiej w Skórczu stanowią załącznik nr 16 do protokołu.  

Pisemne stanowiska Komisji Gospodarczej co do uchwał podejmowanych  

na XLVII sesji Rady Miejskiej w Skórczu stanowią załącznik nr 17 do protokołu.  

Pisemne stanowiska Komisji Społecznej co do uchwał podejmowanych na XLVII sesji 

Rady Miejskiej w Skórczu stanowią załącznik nr 18 do protokołu.  

 

CZĘŚĆ TRZECIA – ZAKOŃCZENIE OBRAD 

AD. 1 INTERPELACJE, WNIOSKI I ZAPYTANIA. 

 Radny Roman Pietrzykowski zasugerował, by kierownik Marcin Hałas podjął decyzję 

o rozpoczęciu sprzątania miasta po zimie, by znowu to sprzątanie nie zostało zakończone po 

święcie miasta, które jest w maju, a przed nami są jeszcze święta. Dobrze by było, żeby ta 

grubsza część została już zmieciona wcześniej. Jak znam życie, to Zakład Gospodarki 

Miejskiej jest znowu nieprzygotowany. Ma za mało ludzi, sprzętu, łopat, itd.  

 Kierownik Marcin Hałas odpowiedział, że Zakład Gospodarki Miejskiej od 

poniedziałku rozpoczyna sprzątanie ulic.  

 Radny Roman Pietrzykowski powiedział, że na terenie Skórcza są pogłoski rodziców, 

którzy chcą skierować swoje dzieci do zerówki i mają pytanie dotyczące tego, jak ta zerówka 

będzie funkcjonowała, w jakich godzinach? Bo dostałem taką informację, że to do końca nie 

jest jeszcze określone. Prawdopodobnie tylko do 13.00, a co potem z tymi dziećmi? 

 Dyrektor ZSP Anna Bielińska odpowiedziała, że zerówka zawsze funkcjonuje od 

godz. 8.00 do godz. 13.00. Od dłuższego czasu już tak funkcjonuje i taki jest plan na tą 

chwilę.  

 Radny Roman Pietrzykowski pytał, czy jak będzie pracował do 15.00, czy 16.00, to 

czy jego dziecko będzie siedziało na schodach? 

 Dyrektor ZSP Anna Bielińska odpowiedziała, że to uzależnione jest od ustawy, 

niekoniecznie od nas. Dzieciom z grup zerowych, z tzw. oddziałów przedszkolnych nie 

przysługuje opieka świetlicowa. Bardzo chętnie przyjęłabym te dzieci do świetlicy, natomiast 

nie ja określałam te zasady.  

 Radny Pietrzykowski stwierdził, że to znaczy, że przepis swoje, życie swoje. 

Zostawiamy dziecko, bo niektórzy nie wiedzą po prostu, co z tym zrobić. Taka jest 

rzeczywistość dla mnie.  
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 Dyrektor ZSP Anna Bielińska odpowiedziała, że wg przepisów, tak. Natomiast, do tej 

pory zawsze staraliśmy się rodzicom pomóc w tej kwestii i tak to bywało do tej pory i tak to 

funkcjonuje teraz.  

 Radny Roman Pietrzykowski stwierdził, że nie idziemy z postępem. My się cofamy w 

tym momencie, bo ludzie pracują na etatach do godz. 15.00, 16.00, a dzieci zaprowadzają do 

szkoły i chcą, żeby ta szkoła opiekowała się nimi w tym okresie, kiedy oni pracują. To 

znaczy, że ktoś nie przewiduje czegoś. Czy wysyłała Pani informacje, że takie sytuacje mają 

miejsce? 

 Dyrektor ZSP Anna Bielińska powiedziała, że szkoła opiekuje się dziećmi. Mało tego, 

nawet dłużej niż do godz. 15.00, bo świetlica jest czynna do godz. 16.00. W tym roku dzieci 

korzystają z zajęć projektowych, które trwają nawet dłużej. Dzieci są zadowolone z tych zajęć 

i niechętnie, pomimo, że są to małe dzieci, niechętnie wychodzą z tych zajęć. Rodzice 

niejednokrotnie odbierają dzieci o godz. 13.00 po to, by przyprowadzić je na zajęcia na godz. 

15.00 i dopiero ponownie po godz. 15.00 odbierają.  

 Radny Roman Pietrzykowski zwrócił się do Pani dyrektor, by poinformowała swoich 

zastępców, gdyż oni chyba takiej wiedzy nie mają, bo informują osoby, które chcą zgłosić 

swoje dzieci, aby uczęszczały do zerówki w szkole w Skórczu, a takiej informacji te osoby 

nie przekazują. Wiem to z własnego doświadczenia. Proponuję, by Pani dyrektor 

porozmawiała ze swoimi zastępcami.  

 Dyrektor Anna Bielińska odpowiedziała, że rozmawia codziennie. Powiedziała 

również, że poprosi o szczegółowe wyjaśnienie sprawy i wtedy będzie mogła się do niej 

odnieść.  

 Przewodniczący Krzysztof Czapiewski zwrócił się do radnego Romana 

Pietrzykowskiego o sformułowanie zapytania na piśmie i skierowanie go do Pani dyrektor. 

Jednocześnie Przewodniczący Czapiewski stwierdził, że Komisja Społeczna również powinna 

się nad tym tematem pochylić.  

 Radny Pietrzykowski stwierdził, że pytanie było proste, by Pani dyrektor rozmawiała 

ze swoimi zastępcami, bo zastępcy mówią co innego. Tylko o to mi chodzi. Nie mówią nic, że 

dzieci będą mogły zostawać po godzinach pod opieką w świetlicy.  

 Przewodniczący Krzyszstof Czapiewski powiedział, że z tego, co zrozumiał, to radny 

Pietrzykowski twierdzi, że zastępcy nie informują rodziców, że można dziecko zostawić w 

świetlicy, a Pani dyrektor w tej chwili odpowiedziała, że takie dziecko można zostawić w 

świetlicy? 
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 Dyrektor ZSP Anna Bielińska powiedziała, że jest przepis, który mówi, że opieka 

świetlicowa przysługuje dzieciom od siedmiu lat.  

 Radny Roman Pietrzykowski pytał Panią dyrektor, czy to oznacza, że wszyscy, którzy 

mają dzieci do siódmego roku, muszą się zwolnić z pracy, a pracodawca ma zostać na lodzie 

w tym momencie? 

 Pani dyrektor Anna Bielińska stwierdziła, że nic takiego nie powiedziała. Powiedziała, 

że może przyprowadzić rodziców z obecnych grup zerowych, których stara się wspierać i 

jeżeli jest problem, to próbujemy to jakoś rozwiązać. Natomiast moi zastępcy odpowiadają 

prawidłowo – dzieciom z grup zerowych świetlica nie przysługuje i to nie jest zależne od nas.  

 Radny Pietrzykowski powiedział, że przemilczy to, żeby nie powiedzieć czegoś o 

niekompetencji.  

 Przewodniczący Krzysztof Czapiewski zwrócił się do radnego Romana 

Pietrzykowskiego, by przygotował to w formie pisemnej i wtedy zobaczymy, co dalej z tym 

zrobić.  

 Radny Roman Pietrzykowski powiedział, że myśli, że zrobi to jego córka, gdzie 

indziej.  

 Przewodniczący Krzysztof Czapiewski stwierdził, że skoro radny poruszył ten temat 

na Radzie, to Rada powinna się zająć tematem i spróbować znaleźć rozwiązanie. Rozumiem 

pana zdenerwowanie i myślę, że pochylimy się nad tym tematem.  

 Radny Pietrzykowski stwierdził, że nie my, tylko Komisja Społeczna, na co 

Przewodniczący Czapiewski odpowiedział, że Komisja Społeczna jest częścią Rady, a Pan 

jest inicjatorem.  

 

AD. 2 ZAKOŃCZENIE OBRAD. 

 Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Czapiewski zakończył XLVII sesję Rady 

Miejskiej w Skórczu o godz. 16.20. Protokół zawiera 8 ponumerowanych stron maszynopisu  

i 18 załączników.   

 

                Przewodniczący Rady Miejskiej 

              Krzysztof Czapiewski 

 

Protokolant: Iwona Dembska 

Skórcz, dnia 27.03.2023 r.  


